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                  K točki 3 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v septembru 2022 
 

Zadeva:   ZAPISNIK 29. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta občine Črnomelj (Ur.l. RS, št. 103/13, 4/18 
in 65/19) je Občinski svet občine Črnomelj na svoji ____ redni seji, dne ____ 2022 sprejel   
 

ZAPISNIK 
29. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj, ki je bila 7. 7. 2022,  

ob 17. uri v sejni sobi občine Črnomelj 
 
K točki 1: 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Župan je po uvodnem pozdravu ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov sveta. Odsotni so 
bili: Jaka Birkelbach, Vesna Fabjan, Franc Ivanušič, Leopold Perko in Zoran Špec (vsi opr.) ter 
Franc Hudak (prišel pri točki 4). 
 
Seji so prisostvovali tudi predstavniki medijev in uslužbenci občinske uprave občine 
Črnomelj. 
 
K točki 2: 
SPREJEM DNEVNEGA REDA  
 
Župan: Predlagam razširitev dnevnega reda s točko »Sklep o izločitvi župana občine 
Črnomelj iz postopka priprave in sprejema Občinskega podrobnega prostorskega načrta 
Majer stanovanjska soseska in Majer – nova pozidava v enotah urejanja prostora ČR-10/7 in 
ČR_10/8«. Gradivo ste člani sveta prejeli po e-pošti, naloženo je tudi na tablične računalnike. 
Točka se na dnevni red uvrsti kot 9.  
 
Andrej Fabjan: Predlagam razširitev dnevnega reda s točko »Informacija župana o dogajanju, 
stanju in razmerah ob reki Kolpi«.  
 
Župan: Glede na določbe Poslovnika Občinskega sveta občine Črnomelj svet ne more 
odločiti, da se v dnevni red seje uvrstijo zadeve, če članom ni bilo predloženo gradivo 
oziroma h kateremu župan v razumnem roku ni imel možnosti podati svojega mnenja ali 
zavzeti stališča, kadar ta ni bil predlagatelj, razen v primerih, ki jih določa poslovnik. 
Informacijo o dogodkih ob reki Kolpi bom članom občinskega sveta zato podal pri točki 4: 
»Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine«.  
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
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Na dnevni red se kot točka 9 uvrsti »Sklep o izločitvi župana občine Črnomelj iz postopka 
priprave in sprejema Občinskega podrobnega prostorskega načrta Majer stanovanjska 
soseska in Majer – nova pozidava v enotah urejanja prostora ČR-10/7 in ČR-10/8«. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev prisotnosti  
2. Sprejem dnevnega reda  
3. Poročilo Posebne občinske volilne komisije in potrditev mandata članu občinskega sveta 
4. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine 
5. Razprava in sklepanje o zapisniku 28. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj 
6. Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah zazidalnega načrta Danfoss –        

1. faza 
7. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za namen individualnega odstopanja od prostorskih 

izvedbenih pogojev, določenih v Odloku o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
kamnolom Suhor 

8. Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta TRIS Kanižarica 

9. Predlog Sklepa o izločitvi župana občine Črnomelj iz postopka priprave in sprejema 
Občinskega podrobnega prostorskega načrta Majer stanovanjska soseska in Majer – 
nova pozidava v enotah urejanja prostora ČR-10/7 in ČR_10/8 

10. Informacija o gospodarsko finančnem načrtu JP Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 2022 
11. Letno poročilo Osnovne šole Milke Šobar - Nataše Črnomelj za leto 2021 
12. Predlog za izdajo Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole 

Črnomelj 
13. Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih 

cest v občini Črnomelj 
14. Predlog za izdajo Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi RIC Bela krajina  
15. Obravnava in izdaja soglasja k Spremembam in dopolnitvam Statuta RIC Bela krajina 
16. Pobuda volivcev za ustanovitev nove krajevne skupnosti  
17. Soglasje k Sklepu o določitvi višine redne delovne uspešnosti direktorice RIC Bela krajina 

za leto 2021 
18. Določitev višjega obsega sredstev za redno delovno uspešnost direktorice Občinske 

uprave Občine Črnomelj za leto 2022 
19. Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v občini Črnomelj  
20. Kadrovske zadeve  
21. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z nepremičnim in 

premičnim premoženjem Občine Črnomelj za leto 2022 
22. Premoženjsko pravne zadeve 
23. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta  
24. Vprašanja in pobude članov sveta 
 
K točki 3:  
POROČILO POSEBNE OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE IN POTRDITEV MANDATA ČLANU 
OBČINSKEGA SVETA 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občinski svet se je seznanil s Poročilom o ugotovitvi izida glasovanja na nadomestnih 

volitvah za člana občinskega sveta predstavnika romske skupnosti v občini Črnomelj, dne 
8. 5. 2022.  

2. Občinski svet Občine Črnomelj potrjuje nadomestni mandat predstavniku romske 
skupnosti v Občinskem svetu občine Črnomelj Francu Hudak, roj. 30. 11. 1980, Črnomelj, 
Kanižarica 86.  

3. Nadomestnemu članu se izteče mandat hkrati z mandatom občinskemu svetu.  
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K točki 4: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Župan: Sklepi 28. redne seje OS, ki je bila 19. 5. 2022 so realizirani in objavljeni na spletni 
strani občine Črnomelj. Akti: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega podjetja Komunala Črnomelj d.o.o., Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih 
se opravlja gostinska dejavnost in Sklepi o ukinitvi oz. izbrisu statusa javnega dobra so 
objavljeni v Uradnem listu RS. Tabela, iz katere so razvidni projekti, investicije in opisani 
postopki ter aktivnosti le-teh je priložena gradivu. V nadaljevanju sledi informacija o dogodku, 
ki se je zadnji teden junija 2022 zgodil v zadevi parkiranja ob reki Kolpi. Da naredimo korak 
naprej v reševanju problematike ob celotni reki Kolpi je potrebna celovita rešitev. Sami smo 
naročili poplavno študijo, saj jo država obljubljala že vrsto let. Skupaj s KS Stari trg ob Kolpi in 
nosilci turistične ponudbe ob reki Kolpi bomo pripravili tudi idejne rešitve in predlog le-teh 
posredovali na pristojna ministrstva. 
 
Na sejo je prišel Franc Hudak, kar je pomenilo, da je na seji prisotnih 19 članov sveta. 
 
Andrej Fabjan:  Ni namen občinskega sveta, da se vmešava v zadeve, prav pa je, da smo o 
njih obveščeni oz. informirani.  
 
K točki 5: 
RAZPRAVA IN SKLEPANJE O ZAPISNIKU 28. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
ČRNOMELJ 
 
Maja Kocjan: Na prejšnji seji OS me ni bilo, sem bila pa informirana, da je bilo na seji 
izrečenih kar nekaj žalivk. V bodoče se jih naj zapiše v zapisnik seje OS. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 28. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj z dne 19. 5. 2022 se sprejme v 
predloženi vsebini. 
 
K točki 6:  
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ZAZIDALNEGA NAČRTA 
DANFOSS – 1. FAZA 
 
Točki je prisostvoval Igor Črnugelj, Acer d.o.o., ki je podal uvodno obrazložitev.  
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Zazidalnega načrta Danfoss 1. faza 
se sprejme v predloženi vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Zazidalnega načrta Danfoss 1. faza spremeni v Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Zazidalnega načrta Danfoss 1. faza. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Zazidalnega načrta Danfoss 1. faza 
se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Zazidalnega načrta Danfoss 1. 
faza. 
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Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Zazidalnega načrta Danfoss 1. faza se sprejme v 
predloženi vsebini. 
 
K točki 7: 
PREDLOG SKLEPA O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA NAMEN INDIVIDUALNEGA ODSTOPANJA 
OD PROSTORSKIH IZVEDBENIH POGOJEV, DOLOČENIH V ODLOKU O OBČINSKEM 
PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU KAMNOLOM SUHOR 
 
Točki je prisostvovala Danijela Kure Kastelc, Sapo d.o.o., ki je podala uvodno obrazložitev. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o lokacijski preveritvi za namen individualnega odstopanja od prostorskih izvedbenih 
pogojev, določenih v Odloku o občinskem podrobnem prostorskem načrtu kamnolom Suhor, 
se sprejme v predloženi vsebini. 
 
K točki 8: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH OBČINSKEGA 
PODROBNEGA PROSTORSKEGA NAČRTA TRIS KANIŽARICA 
 
Točki je prisostvovala Danijela Kure Kastelc, Sapo d.o.o. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Postopek sprememb in dopolnitev OPPN TRIS Kanižarica je bil 
izveden na pobudo treh investitorjev in Občine Črnomelj. Kateri so ti investitorji in kdo nosi 
stroške priprave sprememb in dopolnitev obravnavanega akta? Na obravnavanem območju 
so predvidene stavbe tudi do višine 22 metrov, ali je že znan investitor? 
 
Danijela Kure Kastelc: Ključni plačniki stroškov priprave sprememb in dopolnitev OPPN TRIS 
Kanižarica so Tehnodiesel d.o.o., JB energija d.o.o., CVA d.o.o. Na območju UE 11, ki je tik ob 
območju za proizvodno – poslovno pozidavo, kjer je gradnja zaradi neugodnega terena še 
mogoča, se nameni proizvodnji energije in kogeneraciji (soproizvodnjo toplote in električne 
energije). Znotraj te UE se dopušča višje dele objekta (do 22 m) zaradi potreb tehnologije 
kogeneracije. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega 
prostorskega načrta TRIS Kanižarica se sprejme v predloženi vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega 
podrobnega prostorskega načrta TRIS Kanižarica spremeni v Predlog Odloka o spremembah 
in dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega načrta TRIS Kanižarica. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega 
prostorskega načrta TRIS Kanižarica se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega načrta TRIS Kanižarica. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega načrta TRIS 
Kanižarica se sprejme v predloženi vsebini.  
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K točki 9: 
PREDLOG SKLEPA O IZLOČITVI ŽUPANA OBČINE ČRNOMELJ IZ POSTOPKA PRIPRAVE IN 
SPREJEMA OBČINSKEGA PODROBNEGA PROSTORSKEGA NAČRTA MAJER 
STANOVANJSKA SOSESKA IN MAJER – NOVA POZIDAVA V ENOTAH UREJANJA 
PROSTORA ČR-10/7 IN ČR-10/8 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Župan občine Črnomelj Andrej Kavšek se izloči iz postopka priprave in sprejema 

Občinskega podrobnega prostorskega načrta Majer stanovanjska soseska in Majer – 
nova pozidava v enotah urejanja prostora ČR-10/7 in ČR-10/8. 

2. Za vodenje postopka priprave in sprejema Občinskega podrobnega prostorskega načrta 
Majer stanovanjska soseska in Majer – nova pozidava v enotah urejanja prostora ČR-
10/7 in ČR-10/8 se pooblasti podžupana občine Črnomelj Dubravka Čengijo, stanujoč 
Ulica pod gozdom 26a, 8340 Črnomelj. 

3. Pooblastilo  podžupana Dubravka Čengije obsega podpisovanje vseh potrebnih gradiv, 
dopisov, vlog in drugih dokumentov, potrebnih za pripravo in sprejem Občinskega 
podrobnega prostorskega načrta Majer stanovanjska soseska in Majer – nova pozidava v 
enotah urejanja prostora ČR-10/7 in ČR-10/8. 

4. V tem postopku niso nastali posebni stroški. 
 
K točki 10: 
INFORMACIJA O GOSPODARSKO FINANČNEM NAČRTU JP KOMUNALA ČRNOMELJ D.O.O. 
ZA LETO 2022 
 
Maja Kocjan: Komunala Novo mesto je objavila, da so za projekt razvoja krožnega 
gospodarstva pridobili skoraj 800.000 EUR nepovratnih sredstev iz Norveškega finančnega 
mehanizma. Gre za projekt ponovne uporabe ali reciklaže materialov, izdelkov in storitev, ki 
imajo svoj izvor v lokalnem okolju in jih lahko v lokalnem okolju ponovno uporabimo. V 
projektu sodeluje šest partnerjev. Sprašujem, kdaj se bo Komunala Črnomelj prijavila na 
takšne projekte? Dajem sugestijo, da javno podjetje spremlja razpise in se v prihodnje 
prijavlja na takšne projekte, v povezavi z ostalimi partnerji. Zanima me tudi, kako se bo 
Komunala Črnomelj spopadla s podražitvami energentov? So po lokalnih volitvah predvidene 
dodatne podražitve komunalnih storitev, kaj se pričakuje?  
 
Samo Kavčič: Razpise v javnem podjetju spremljamo. V lanskem letu smo intenzivneje 
pristopili k pridobivanju znanja, ki je potrebno za uspešne prijave na različne razpise. 
Trenutno pripravljamo dokumentacijo za prijavo projekta (center ponovne uporabe) na 
državni razpis. Kot partnerji sodelujemo v pilotnih projektih, ki se nanašajo na kvaliteto pitne 
vode in  dodatno čiščenje rek. Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja in cen omrežnin v občini Črnomelj je občinski svet 
sprejel na februarski seji. Le-ta je določene podražitve že upošteval in vse kaže, da smo 
predvidevanja dobro ocenili. Trenutni rezultati kažejo, da ponovno usklajevanje cen 
komunalnih storitev do konec leta 2022 ne bo potrebno. 
 
Bernarda Kump: Komunala Črnomelj je kupila električni avto. Za kakšne namene, iz katerih 
sredstev in ali je bila upravičena do kakšnih subvencij pri nakupu? 
 
Samo Kavčič: Električni avto Renault Twingo je namenjen za delo popisovalca. Do subvencij 
pri nakupu avtomobila nismo bili upravičeni. Za nakup avtomobila so bila namenjena lastna 
sredstva javnega podjetja. Pogovarjamo se, da bi v oktobru na preizkušnjo vzeli električno 
smetarsko vozilo. 
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Marko Mravinec: Predlagam direktorju JP Komunala Črnomelj, da člane OS povabi na prikaz 
dobrih praks v JP Komunala Črnomelj d.o.o.  
 
Župan: Predlog podpiram, termin ogleda bomo uskladili po dopustih.  
 
Franc Hudak: Nekateri Romi še vedno prejemajo položnice za plačilo vode za nazaj.  Na 
mesec, upoštevaje tekočo položnico, plačujejo tudi do 300 oz. 400 EUR. Obljubljeno je bilo, 
da se bo takšno plačevanje po dveh letih prekinilo, pa se ni. Kako je s tem? 
 
Župan: Na to temo bom sklical sestanek.  
 
Andrej Fabjan: V imenu sedmih zainteresiranih lastnikov v Stražnjem Vrhu direktorja JP 
Komunala Črnomelj sprašujem, kdaj lahko pričakujemo predračun za izgradnjo vodovoda za 
traso v Stražnjem Vrhu? Že več kot tri leta je minilo, od kar smo govorili o investiciji. 
 
Samo Kavčič: Gre za občinsko investicijo in predračun bo izdelan, ko se bo občina odločila za 
investicijo. 
 
Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Gospodarsko finančni načrt JP Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 2022 se sprejme kot 
informacijo v predlagani vsebini. 
 
K točki 11: 
LETNO POROČILO OSNOVNE ŠOLE MILKE ŠOBAR - NATAŠE ČRNOMELJ ZA LETO 2021 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Ali se je kdo prijavil na razpis za ravnatelja OŠ Milke Šobar Nataše 
Črnomelj?  
 
Matjaž Barič: Na razpis za ravnatelja OŠ Milke Šobar Nataše Črnomelj (že trikrat) se ni prijavil 
nihče. Tudi sam se na razpis nisem prijavil. Obrazložitev: V desetih letih smo iz 26 učencev 
prišli na 78 učencev, iz 17 zaposlenih na 51 zaposlenih, imamo 14 oddelkov. V opremo smo 
preko projektov vložili že preko 500.000 EUR evropskih sredstev. Kljub številnim prošnjam, da 
nujno potrebujemo ustrezne prostore, se naši projekti zamikajo. Z občino smo izdelali 
»semafor« planiranih del, večina le-teh je predvidena v 2025 in naprej. Da ne bom več 
kandidiral za ravnatelja sem se odločil, ker je bilo v stavbi bivšega dijaškega doma 
odstranjeno prezračevanje in dvigalo. Gre za kršenje zakona, namreč, če se stavbo sanira, se 
mora narediti tudi dvigalo. Dvigalo naj bi dobili v naslednjih petih letih. Druga stvar je ta, da 
smo se že lansko leto dogovorili, da se bo dvigalo naredilo tudi v stavbi šole. Le-to naj bi 
dobili letos, naslednji teden naj bi pričeli z deli, vendar dvigalo še sploh ni naročeno. Bojim se, 
da dvigala do jeseni ne bo. Gibalno oviranim učencem bo tako onemogočen bo dostop do 
knjižnice, računalnice, … Glede na to kako se vse zamika, ne vidim več prihodnosti. Bojim se, 
da bomo s takšnim odnosom šli samo navzdol. Prav tako se bojim, da bomo v naslednjih 
letih izgubili mlad, ki bo odšel v Novo mesto ali drugam, kjer so boljši pogoji dela.  
 
Župan: Občina dobro sodeluje s svetom staršev in svetom šole. Vsi skupaj si prizadevamo 
rešiti nastalo situacijo. 
 
Matjaž Barič se je izločil pri glasovanju. 
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Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo Osnovne šole Milke Šobar - Nataše Črnomelj se sprejme kot informacijo v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 12: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O DODELJEVANJU DENARNIH SPODBUD DIJAKOM SREDNJE 
ŠOLE ČRNOMELJ 
 
Župan: Gradivo je obravnaval Odbor za družbene dejavnosti. Le-ta občinskemu svetu 
predlaga spremembo prvega odstavka 4. člena, ki pa ni usklajena z ostalima občinama 
(Semič in Metliko), zato predlagam sprejetje prvotnega odloka. V primeru, da se izkaže 
potreba po spremembi odloka, bo le-ta občinskemu svetu v obravnavo predlagana na eno 
izmed prihodnjih sej. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Po pooblastilu predsednice Odbora za družbene dejavnosti, ki je 
odsotna, pojasnjujem, da je bil na seji odbora predlog sklepa sprejet s štirimi glasovi za (od 
petih prisotnih članov).  Odbor predlaga, da se uvede pogoj za pridobitev denarne spodbude v 
višjih letnikih (torej od 2. letnika naprej), in sicer predlaga, da se prvi odstavek 4. člena 
spremni tako, da se glasi: Prejemnik je upravičen do spodbude od dodelitve do izteka 
izobraževalnega programa s tem, da mora za prejemanje spodbude v nadaljnjih letnikih 
šolanja izpolnjevati naslednji pogoj: imeti mora najmanj »dober« učni uspeh.   
Odbor tudi predlaga, da se za septembrsko sejo pripravi nov odlok, in sicer v smeri, da se 
sredstva spodbude nameni za plačilo strokovnih ekskurzij, izvedbo interesnih dejavnosti, idr. 
Odlok bi začel veljati z naslednjim šolskim letom. Prav tako odbor predlaga, da se s 
promocijo vpisa v SŠ Črnomelj prične že jeseni, z  novim šolskim letom 2022/2023. 
 
Anton Brula: Na seji Odbora za družbene dejavnosti predloga sklepa odbora nisem podprl, 
ker se bi s predlaganim novim odlokom sredstva namenjalo za kvaliteto šolanja, ne pa za  
prvotni namen, ki je bil pridobitev večjega števila vpisa dijakov v SŠ Črnomelj. 
 
Župan: Razmišljamo in dogovarjamo se o ustanovitvi fundacije oz. sklada. Zbrana sredstva 
bi bila namenjena dijakom za plačilo ekskurzij, obšolskih dejavnosti, idr.  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole Črnomelj se 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom 
Srednje šole Črnomelj spremeni v Predlog Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom 
Srednje šole Črnomelj. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole Črnomelj se 
spremeni v Predlog Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole Črnomelj. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole Črnomelj se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 13: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
KATEGORIZACIJI OBČINSKIH CEST V OBČINI ČRNOMELJ 
 



8 

 

Janez Perušič:  S spremembo odloka bo kar nekaj krajevnih cest prekategoriziranih v 
občinske, zato me zanima kdo jih bo vzdrževal? Do sedaj so jih KS s svojimi sredstvi. 
 
Župan: Še vedno gre za občinske ceste in bo vzdrževanje isto kot do sedaj. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih 
cest v občini Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
kategorizaciji občinskih cest v občini Črnomelj spremeni v Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Črnomelj. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih 
cest v občini Črnomelj se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
kategorizaciji občinskih cest v občini Črnomelj. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Črnomelj 
se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 14: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI RIC BELA KRAJINA  
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi RIC Bela krajina se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi RIC 
Bela krajina spremeni v Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi RIC Bela krajina. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi RIC Bela krajina se spremeni v 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi RIC Bela krajina. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi RIC Bela krajina se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 15: 
OBRAVNAVA IN IZDAJA SOGLASJA K SPREMEMBAM IN DOPOLNITVAM STATUTA RIC 
BELA KRAJINA 
 
Matej Banovec: V okviru javnega zavoda RIC Bela krajina bo delovalo sedem organizacijskih 
enot. Ali je možno organizacijsko enoto Turizem Črnomelj in organizacijsko enoto Oddelek 
za muzejsko dejavnost združiti v eno?  
 
Župan: Oddelek za muzejsko dejavnost se je zelo razširil, upravlja z Mestno muzejsko zbirko  
Črnomelj, Muzej rudnika rjavega premoga Kanižarica, Spominsko hišo Otona Župančiča 
Vinica, kar organizacijsko in funkcionalno sodi skupaj.  
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
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1. Občinski svet občine Črnomelj podaja soglasje k spremembam in dopolnitvam Statuta 
Razvojno informacijskega centra Bela krajina z dne 20. 6. 2022.  

2. Ta sklep stopi v veljavo z dnem uveljavitve Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Razvojno informacijskega centra Bela krajina, ki jo je občinski svet sprejel na 29. redni 
seji, dne 7. 7. 2022. 

 
K točki 16: 
POBUDA VOLIVCEV ZA USTANOVITEV NOVE KRAJEVNE SKUPNOSTI  
 
Uvodno obrazložitev je podala Slavica Novak Janžekovič, OU: Volivci Tanče Gore, Kvasice in 
Dragovanje vasi so na Občino Črnomelj  dne 20. 5. 2022 in nato dopolnjeno s podpisi dne 23. 
5. 2022 ponovno podali  pobudo za ustanovitev lastne krajevne skupnosti  na območju vasi 
Tanča Gora, Kvasica in Dragovanja vas. Pobudo je s svojimi podpisi podprlo 72  volivcev tega 
območja. Občinskemu svetu se predlaga, da pobudo obravnava in se do  nje opredeli.  
 
Bernarda Kump: Veseli me, da je pobudo za ustanovitev nove KS Tanča Gora podprlo več 
krajanov Tanče Gore, Kvasice in Dragovanje vasi, kar je bila tudi moja želja na prejšnji seji OS. 
Nadaljevanje postopkov za ustanovitev le-te podpiram.   
 
Župan: Postopki za ustanovitev nove KS so zakonsko predpisani in v občinski upravi jim 
sledimo.  
 
Matej Banovec: Iskali smo demokratično večino, ki bi odločala o pobudi. Predlagali smo, da 
se krajane Tanče Gore, Kvasice in Dragovanje vasi na bližajočih volitvah povpraša glede nove 
KS (opravi se tajno glasovanje z glasovnicami). Namreč največ ljudi bi takrat odločalo. O 
pobudi za ustanovitev nove KS smo povprašali krajane navedenih vasi. Krajani Tanče Gore 
so bolj zainteresirani za novo KS, medtem ko so krajani Kvasice in Dragovanje vasi skoraj 
bolj proti. Odločitev mora biti demokratična. Zgodi se lahko, da bomo čez nekaj dni ponovno 
odločali o podobni zadevi. 
 
Slavica Novak Janžekovič, OU: Pobudo za ustanovitev nove krajevne skupnosti, njeno 
ukinitev ali spremembo njenega območja lahko da zbor občanov ožjega dela občine ali 10 
odstotkov volivcev s tega območja po postopku in na način, ki je določen s tem statutom za 
ljudsko iniciativo. Krajevne skupnosti ustanovi, ukine ali spremeni njihovo območje občinski 
svet s statutom po poprej ugotovljeni volji prebivalcev o imenu in območju skupnosti. Volja 
prebivalcev se ugotovi na zborih občanov, ki jih skliče župan za  območje, na katerem naj bi 
se ustanovila skupnost. 
 
Nataša Hudelja: Ali gre za novo pobudo o ustanovitvi nove KS Tanča Gora? 
 
Slavica Novak Janžekovič, OU: Pobudo smo šteli kot novo, podpisalo jo je 72 volivcev Tanče 
Gore, Kvasice in Dragovanje vasi. Razlogi in vsebina je enaka prvi pobudi. 
 
Marko Mravinec: Glede na razgovore, ki sem jim opravil z nekaterimi krajani omenjenih vasi 
lahko povem, da se le-ti zborov krajanov ne bodo udeležili, ker so proti ustanovitvi nove KS.  
 
Franc Hudak: Glede na povedano, lahko tudi Romi ustanovijo svojo KS. 
 
Maja Kocjan: Kakšen je nadaljnji postopek, če občinski svet pobudo o ustanovitvi nove KS 
Tanča Gora danes sprejme? 
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Slavica Novak Janžekovič, OU: V kolikor občinski svet odloči, da pobudo sprejme, mora v 
nadaljevanju, pred odločitvijo o ustanovitvi nove krajevne skupnosti, voljo občanov glede 
imena in območja krajevne skupnost preveriti še na zboru občanov na območjih teh naselij. 
Zbor občanov skliče župan. O ustanoviti krajevne skupnosti odloči občinski svet s 
spremembo statuta občine, ki se sprejema za 2/3 večino vseh članov.  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj je obravnaval pobudo volivcev Tanče Gore, Kvasice in 
Dragovanje vasi za ustanovitev nove krajevne skupnosti Tanča Gora in podpira nadaljevanje 
postopkov za ustanovitev le-te.  
 
K točki 17: 
SOGLASJE K SKLEPU O DOLOČITVI VIŠINE REDNE DELOVNE USPEŠNOSTI DIREKTORICE 
RIC BELA KRAJINA ZA LETO 2021 
 
Maja Kocjan: Ne gre za visoka sredstva, vendar kot občanka oz. občinska svetnica 
ocenjujem, da je bilo doseženih premalo uspehov na področju podjetništva, turizma, zato se 
bom pri glasovanju vzdržala. 
 
S 16 za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj podaja soglasje k sprejetemu Sklepu sveta zavoda RIC Bela 
krajina o določitvi višine redne delovne uspešnosti direktorice RIC Bela krajina za leto 2021, z 
dne 20. 6. 2022.  
 
K točki 18: 
DOLOČITEV VIŠJEGA OBSEGA SREDSTEV ZA REDNO DELOVNO USPEŠNOST DIREKTORICE 
OBČINSKE UPRAVE OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2022 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP:  
Obseg sredstev za redno delovno uspešnost direktorice Občinske uprave Občine Črnomelj za 
leto 2022 se določi v višjem obsegu, in sicer v višini 5 % letnih sredstev osnovne plače, ki 
pripada direktorju Občinske uprave Občine Črnomelj. 
 
K točki 19: 
SKLEP O DELNI POVRNITVI STROŠKOV VOLILNE KAMPANJE ZA LOKALNE VOLITVE V 
OBČINI ČRNOMELJ  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v občini Črnomelj se 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 20: 
KADROVSKE ZADEVE 
 
1. Imenovanje predsednika in članov LAS - Lokalne akcijske skupine za spremljanje 

odvisnosti od drog na območju občine Črnomelj  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občinski svet Občine Črnomelj imenuje Lokalno akcijsko skupino za spremljaje 
odvisnosti od drog (LAS), ki je strokovno posvetovalni organ župana in občinskega sveta, 
pristojen za pripravo usklajenih ukrepov lokalne skupnosti na področju drog in njihovega 
izvajanja.   
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V LAS - Lokalno akcijsko skupino za spremljanje odvisnosti od drog na območju občine 
Črnomelj se imenujejo:  

 Jurij Matkovič, 8343 Dragatuš (Mladinski center BIT) – za predsednika,  

 Borut Ravnikar, 8343 Dragatuš (PP Črnomelj)- za člana,  
 Tatjana Gregorič, 8340 Črnomelj (ZD Črnomelj)- za članico,  
 Maša Beličič, 8340 Črnomelj (CSD Črnomelj) – za članico,  
 Krunoslav Bošnjak, 8340 Črnomelj - za člana,  

 Zdenka Vrtin, 8340 Črnomelj – za članico. 
2.  Naloga LAS je:  

 pospeševati aktivnosti, ki vodijo v zdrav način življenja,  
 pospeševala športne in druge aktivnosti mladih, ki delujejo predvsem preventivno na 

področju drog in drugih odvisnosti,  
 pospeševati in načrtovati programe preventivnih aktivnosti. 
O svojih aktivnostih LAS poroča občinskemu svetu in županu. 
3.  LAS pri svojem delovanju lahko sodeluje z različnimi ustanovami ter strokovnimi 
institucijami. Za izvedbo posameznih nalog lahko LAS znotraj svojih članov oblikuje ožjo 
operativno skupino.  
4.  Mandat LAS je štiri leta od dneva imenovanja.  
 
2. Imenovanje Posebne občinske volilne komisije za izvedbo volitev predstavnika romske 

skupnosti v občinski svet 
 

Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. V Posebno občinsko volilno komisijo za izvedbo volitev predstavnika v občini 
naseljene romske skupnosti v občinski svet se imenujejo:  

- Alojz Poljšak, 8340 Črnomelj – za predsednika, 
- Erika Vrščaj Spudić, 8340 Črnomelj – za namestnico predsednika,  
- Krunoslav Bošnjak, 8340 Črnomelj – za člana,  
- Tatjana Jakša, 8340 Črnomelj – za namestnico člana, 
- Frančiška Kocjan, 8340 Črnomelj – za članico, 
- Katarina Plut, 8340 Črnomelj – za namestnico članice, 
- Liljana Tudija, 8340 Črnomelj – za članico,  
- Ksenija Škrinjar, 8340 Črnomelj – za namestnico članice. 

2. Volilna komisija se imenuje za štiri leta in nastopi mandat z dnem imenovanja.  
3. Imenovanje Posebne občinske volilne komisije za izvedbo volitev predstavnika 
romske skupnosti v občinski svet. 
 
K točki 21: 
PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH LETNEGA NAČRTA RAVNANJA Z 
NEPREMIČNIM IN PREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2022 
 
Anton Brula: Veliko občanov ni seznanjena z ravnanjem oz. razpolaganjem občinskega 
premoženja in tudi ne z možnostjo nakupa teh nepremičnin. Predlagam, da se na to temo 
objavi obvestilo v mesečniku Belokranjec, na spletni strani občine Črnomelj pa letni načrt 
ravnanja z nepremičnim in premičnim premoženjem občine Črnomelj, morebitno kontaktno 
osebo v zadevi nakupa nepremičnin, idr. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z nepremičnim in premičnim 
premoženjem Občine Črnomelj za leto 2022 se sprejme v predlagani vsebini. 
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K točki 22: 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
 
1.  Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine  parc. št. 2176/1 k.o. 1564 – Tribuče, zemljišče v izmeri cca  30 m2 se 
izvede geodetska izmera za namen funkcionalne zaokrožitve nepremičnine parc. št. 1276/2 
k.o. 1546 Tribuče Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastali parc. št. ukine status 
javnega dobra,  o čemer bo naknadno  odločal občinski svet.  Vse stroške v zvezi z izvedbo 
geodetske izmere in v nadaljevanju s sklenitvijo pravnega posla, krije interesent za nakup 
zemljišča.   
 
2. Ukinitev statusa javnega dobra in odprodaja nepremičnine 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri  nepremičnini parc. št. 4975/2 k.o. 1549 Tanča Gora, se izbriše status javnega dobra 

in postane last Občine Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj, matična št: 
5880254000. Sklep o ukinitvi oziroma izbrisu statusa javnega dobra stopi v veljavo z 
dnem sprejema sklepa  na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v  Uradnem 
listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu statusa javnega dobra  in vknjižbi lastninske 
pravice pri parc. št. 4975/2 k.o. 1549 Tanča Gora v korist in na ime občine se slednja  s 
sklenitvijo neposredne pogodbe odproda oziroma zamenja za zemljišče parc. št. 2855/2 
k.o. Tanča Gora v skladu z veljavnimi določbami Zakona o kmetijskih zemljiščih. 
 

3. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine  parc. št. 5315, zemljišče v izmeri cca 120 m2 k.o. 1536 - Talčji Vrh se 
izvede geodetska izmera za namen funkcionalne zaokrožitve nepremičnin parc. št. 4458/3 in 
parc. št. 4463/8, obe k.o. 1536 – Talčji Vrh. Pri izvedbi odmere se upošteva odmik od javne 
poti, ki poteka v neposredni bližini. Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastali parc. 
št. ukine status javnega dobra,  o čemer bo naknadno  odločal občinski svet.  Vse stroške v 
zvezi z izvedbo geodetske izmere in v nadaljevanju s sklenitvijo pravnega posla, krije 
interesent za nakup zemljišča.   
 
4. Ukinitev statusa javnega dobra in odprodaja nepremičnine 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri  nepremičninah parc. št. 2405/13, zemljišče v izmeri 321 m2 in parc. št. 2405/14, 

zemljišče v izmeri 351 m2, obe k.o. 1541 Loka  se izbriše zaznamba vpisa statusa 
javnega dobra – ID omejitve: 12161102. Sklep o ukinitvi oziroma izbrisu statusa javnega 
dobra stopi v veljavo z dnem sprejema sklepa  na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se 
objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu zaznambe statusa javnega dobra – ID omejitve: 
12161102  pri nepremičninah parc. št. 2405/13 in parc. št. 2405/14, obe k.o. 1541 Loka 
se slednji odprodata v skladu z veljavnimi določbami Zakona o stvarnem premoženju 
države in samoupravnih lokalnih skupnosti. 
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5. Neodplačen prenos nepremičnin v last Občine Črnomelj 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj neodplačno pridobi v last zemljišča parc. št. 
2110/4, parc. št. 2110/7, parc. št. 2114/2, parc. št. 2109/2, parc. št. 2095/6 in parc. št. 
2032/5, vse k.o. 1540-Dobliče za potrebe ne-kategorizirane poti na Blatniku pri Črnomlju, pri 
čemer Občina Črnomelj prevzema stroške v zvezi s sklenitvijo pravnih poslov.  
 
K točki 23: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Renata Butala: 
1. Na prejšnji seji sem zastavila vprašanje glede občinskih stanovanj, na katerega pa 
nisem prejela popolnega odgovora. Ponovno sprašujem, koliko stanovanj ima občina v lasti, 
pa niso oddana v najem ter zakaj niso oddana v najem?  
 
Marko Mravinec: 
1. Na Ljubljanske mlekarne d.o.o. je občinska uprava posredovala pobudo, ki sem jo na 
prejšnji seji podal v imenu vaščanov Nove Lipe glede vzdrževanja oz. odstranitve mlekarne v 
Novi Lipi. Upam, da bomo odgovor prejeli z gradivom za naslednjo sejo OS. 
 
K točki 24: 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Na vprašanje glede ureditve dializnega centra za Belo krajino je bilo odgovorjeno, da 
se z aktivnostmi nadaljuje. Zanima me, kakšne so te aktivnosti? Ali je Splošna bolnišnica 
Novo mesto zainteresirana oz. pripravljena pri odprtju dializnega centra?  
2. Na prošnjo stanovalcev Semiške ceste v Črnomlju dajem pobudo, da se na Slovenske 
železnice d.o.o. naslovi dopis, s katerim se jih zaprosi, da večkrat letno očistijo traso ob 
železniški trasi v Črnomlju. Le-ta je sedaj zelo zaraščena, tudi veliko kač je bilo opaženih, ki 
prihajajo na dvorišča tamkajšnjih stanovalcev.  
 
Janez Perušič:  
1. Predlagam spremembo odloka o plakatiranju v času volilne kampanje v občini 
Črnomelj. V mestu Črnomelj nameščanje in vzdrževanje plakatov izvaja JP Komunala 
Črnomelj, izven mesta Črnomelj oz. po vaseh, pa je za nameščanje plakatov potreben 
dogovor oz. soglasje KS. Predlagam, da tudi izven mesta Črnomelj področje plakatiranja 
prevzame JP Komunala Črnomelj in se tako vzpostavi red na tem področju.  
2. Želja prebivalcev naselja Drage v Črnomlju je, da se iz cest, ki se iz naselja priključijo 
na Butorajsko cesto, namesti cestna ogledala. 
 
Renata Butala: 
1. Kot verjetno vsi veste smo imeli v Poljanski dolini zadnje dni maja in v začetku junija, 
zdaj temu že lahko tako rečem »lažen preplah«, saj naj bi prišlo tudi pri nas do onesnaženosti 
vodnih virov zaradi nesreče v Melaminu. Nekateri boste mogoče rekli, zakaj zdaj o tem 
govorim. Samo kot opozorilo, da do tega ne bi več prišlo. 
Kaj se je dogajalo tistega usodnega dne (12. maja 2022) v podjetju Melamin v Kočevju smo z 
grozo v očeh spremljali preko medijev. Nihče ni niti pomislil, da lahko ta nesreča poseže tudi 
v naša življenja, saj je bilo takrat zagotovljeno, da večjih vplivov na okolje ne bo.  
27. maja (čez 15 dni) popoldne me je poklicala prijateljica, da je na spletni strani Hydrovoda 
objavljena prepoved uporabe vode. Nihče nas ni poklical oziroma nas uradno obvestil, 
opozoril. Sami smo urgirali, štab CZ, ki je potem sprožil akcijo. Kaj zdaj? Koliko časa bo to 
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trajalo? Milijon vprašanj se nam je porajalo v glavi. Življenje se je v naši dolini tik pred 
začetkom turistične sezone obrnilo na glavo.  
V želji, da zberem kar se da veliko informacij in z njimi odgovorno pomagam sokrajanom 
sem pisala številnim pristojnim službam. Zaradi neprimerne obveščenosti in s tem 
nezadostne ozaveščenosti ogroženega prebivalstva se je upravičeno pojavila zmeda. Ljudje 
smo bili prestrašeni, psihično in fizično utrujeni (vsaj tisti, ki imajo doma kakšno dejavnost in 
je potreba po vodi večja), do nas so prihajale dvoumne informacije. Mnogi izmed nas so imeli 
izpad zaslužka (CŠOD, turistični ponudniki). 
Torej gre le za domnevo, da je naša pitna voda onesnažena, ali je to kruta realnost? Hotela 
sem, da nam nekdo jasno pove kaj se je pravzaprav zgodilo, za katere snovi gre in kakšen 
učinek bi lahko le te imele na naše zdravje. Prebivalci smo vodo namreč uživali do prepovedi, 
nekateri se na opozorila niso odzivali in so vodo uporabljali še naprej, otroci so se že kopali v 
Kolpi, je tudi ta onesnažena? Ne glede na to, sem pomisleke krajanov izpostavila v pisanju 
pristojnim, omembe vrednega odziva nisem prejela, z izjemo ARSA. 
Ko smo naposled prejeli poročili ARSA in Nacionalnega inštituta za varno hrano smo bili 
malo pomirjeni, vendar nas moti neodzivnost strokovnih služb. Prav zato, da naposled 
dobimo vsaj nek odgovor, razlago, da bi lažje razumeli, smo sklicali 14.6.2022 v Radencih 
okroglo mizo in poklicali strokovnjake. Odzvali so se iz NIJZ, Geološkega zavoda,Melamina, 
Agencije RS za okolje, društva Proteus in Hydrovoda Kočevje. 
Ugotovljeno je bilo, da žal nihče od pristojnih ni pravočasno vprašal za mnenje Geološkega 
zavoda, ki bi lahko veliko strahov zatrl že v kali. Podzemna hidrologija tega dela Slovenije je 
zelo dobro raziskana, zato se ve, da izvir Bilpa in zajetje v Dolu (kot tudi z Dobličami), k sreči 
med sabo niso povezani. S tem bi se lahko izognili nepotrebni prepovedi, paniki in stroškom 
monitoringa vode na več kot desetih vodnih zajetjih v regiji. 
Ja, šele v taki situaciji se zaveš, spoznaš, kako pomembna strateška dobrina je voda. Od 
vode so odvisne vse gospodarske panoge, od kmetijstva naprej, pa do turizma. Na srečo se 
je situacija obrnila, vendar si ne smemo zatiskati oči. Kraško podzemlje je izredno občutljivo, 
kar Belokranjci zelo dobro vemo. Samo spomnimo se Krupe! Obilni in hkrati kakovostni vodni 
viri so na krasu izredno velika vrednota, ki je ne smemo spravljati pod vprašanje. Voda je 
navsezadnje temeljni pogoj za poselitev, je kazalec kvalitete življenjskega okolja in ključni 
element gospodarskega razvoja. Zato čuvajmo jo!  
Naj se na koncu še enkrat zahvalim CZ in gasilcem in naj nikoli več ne pride do tega. Prav pa 
je, da se o teh temah pogovarjamo, saj brez vode ni življenja.  
2.  Turizem ob Kolpi in pobiranje glob: Vsa leta se trudimo ohraniti to našo čudovito 
dolino (TD Poljanska dolina - čistilne akcije, eko spusti…), njene naravne in kulturne 
znamenitosti (najjužnejša slovenska pešpot, učna pot na radensko steno, Čredniška pot…), 
običaje in navade (folklorna in dramska skupina - KD Stari trg). Želimo, da Kolpa in dolina ob 
njej ostane čimbolj nedotaknjena, a kljub temu da prebivalstvo, ki živi tukaj živi, ne stagnira, 
zato želimo z vsemi ključnimi deležniki vzpostaviti sodelovanje. 
Podeželje nudi veliko možnosti za ohranjanje duševnega in fizičnega zdravja človeka – 
pridelovanje hrane, druženje, delo z živalmi, športne in rekreacijske možnosti v okrilju 
naravnega okolja. Živimo na podeželju. Imamo čisto, skoraj neokrnjeno naravo, vendar to ni 
dovolj.  Življenje v naši krajevni skupnosti bo za vse generacije lahko zares kvalitetno, ko 
bodo izpolnjeni tudi nekateri drugi pogoji za to. 
Za sobivanje različnih skupin prebivalcev na podeželju so pomembni dobri socialni stiki, delo 
in zaposlitev ter ohranjanje nekaterih tradicionalnih vrednot. Žal pa se vse to velikokrat ne 
zgodi »samo od sebe«. 
Tudi v Kolpo je potrebno vlagati… pereče je nižanje pretokov, višanje temperatur, neustrezna 
obnova jezov, obremenjevanje s hranili, prisotnost alg, upad ribjih populacij … Kitajski 
pregovor pravi, da vrednosti vode ne poznamo, dokler se vodnjak ne posuši. Tudi pri Kolpi je 
tako. Voda je bila v preteklosti vir energije, kaj pa sedaj? Še malo pa bo struga Kolpe suha. 
Nujno je sodelovanje lokalne skupnosti z državo ter meddržavni konsenz. 
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Uredili smo vstopno-izstopna mesta, a pozabili na parkirišča, na neurejene kanalizacijske 
sisteme, dostope… 
Plovbni režim na reki Kolpi še vedno ni urejen, pa opozarjamo pristojne vrsto let. 
Leta nazaj je na ozemlju Poljanske doline živelo veliko veliko več ljudi, ni bilo avtomobilov, 
bile so kmetije in vse se je stekalo v Kolpo. 
Sedaj je ljudi manj, kmetij skoraj ni več, ljudje pa so se pričeli ukvarjati s turizmom. Da, 
preobremenjenost v poletnih mesecih je veliko večja, a zato moramo urediti tudi 
infrastrukturo, saj vsi ti turistični ponudniki odvajajo turistično takso in vem, da je za to 
območje ni tako malo. O vsem tem sem tudi tukaj že velikokrat spregovorila. Tudi obmorska 
mesta imajo probleme s preobremenjenostjo v poletnih mesecih, a ne? Ne samo revna 
deželica na jugu Slovenije, ki je prevečkrat pozabljena od vseh, zato menim, da je zadnji čas, 
da  pomagamo še tistemu majhnemu številu prebivalstva, ki vztraja v tej naši ljubi deželici in 
ne samo z raznoraznimi reklamnimi akcijami vabiti ljudi, potem pa jih kaznovati, saj parkirišč 
ni.  Najdimo neko skupno rešitev, ugodno za vse. Odlok o režimu ob reki Kolpi je že daleč 
zastarel. Prosim strokovne službe, da pričnejo s prenovo takoj. Kolpa se že vrsto let 
promovira kot najčistejšo reko, zeleni dragulj in podobno. In po vsem tem, se jo promovira po 
različnih sejmih, z brošurami ipd. Pričakujete potem, da ljudje ne bodo prišli k nam? Celo 
pričakujete, da bomo ljudje, ki tu živimo, poskrbeli, da bodo šli stran oz. jih bomo preganjali? 
Menimo, da to ni v skladu s sloganom Bela krajina – krajina prijaznih ljudi…. Lokalna politika 
je tista, ki je  v službi ljudi in ne obratno. Kako, da občina navkljub vsemu pa le sprejme denar 
od pobranih turističnih taks gostov, za katere so se ponudniki in nenazadnje vsi mi tukaj 
živeči ljudje trudili v mesecih sezone? Zagotovo je napočil čas, da se začne ta denar vračati v 
obliki izgradnje oz. ureditve ustrezne infrastrukture, nazaj, tudi v našo dolino. Ali ne? Ali nas 
boste še naprej le kaznovali? Mladi ljudje  ostajajo živeti in delati v dolini tudi zaradi 
turističnih dejavnosti, s katerimi si zaslužijo za vsakdanji kruh oz. kvalitetno življenje. Ali 
želite, da še ta peščica mladih družin, ki so tu, raje spakira kovčke in gre delat in ustvarjat 
drugam. Ljudje, ki tukaj živimo, kot tisti, ki pridejo k nam v času dopusta, so željni 
kvalitetnega preživljanja prostega časa, zagotovo. Kvalitetno bivanje pa vključuje dejavnosti 
ponudb tukajšnjih ponudnikov. Še kako se zavedamo, da moramo ves čas delati tudi v 
dobrobit narave, brez katere določenih turističnih dejavnosti ne bi bilo možno izvajati. Živimo 
v sožitju z njo. Zavedamo se pomena trajnostnega razvoja. Ponudniki pa so ključni pri tem, 
saj občini in nenazadnje naši državi prinašajo profit, in zato bi morali z njimi sodelovati. 
Resnično apeliram, da se začne s spremembo skoraj 30 let starega odloka o režimu na 
območju na reki Kolpi. 
 
Nataša Hudelja: 
1. Kako je s sanacijo mostu čez reko Kolpo v Vinici? 
2. V Sečjem selu na vstopno-izstopnem mestu je potrebno sanirati polomljene klopi, 
odstraniti velike kamne, ki se nahajajo ob vstopu v vodi. Na tem mestu se kopa veliko otrok in 
kaj hitro lahko pride do poškodb.   
3. Slapovi na reki Kolpi: gladina vode se zelo znižuje, spreminja se tudi obrežje, breg 
izgublja svojo obliko (tudi zaradi bobra). Ob večjem deževju Kolpa prestopa svoje bregove, 
nujno potrebno je zato vsled naštetega pristopiti k sanaciji slapov, bregov, idr. 
 
Andrej Fabjan: 
1. V imenu sedmih fizičnih oseb, med katerimi sem tudi sam, sprašujem, kdaj lahko 
pričakujemo izgradnjo vodovoda na trasi v Stražnjem Vrhu? Že več kot tri leta je minilo, ko 
smo govorili o investiciji. 
2. Kdaj bo državni svetnik v DS RS občinskemu svetu predložil poročilo o svojem delu v 
DS za leto 2021? 
3. Strokovne službe OU naj proučijo kriterije in za slovenskega športnika leta predlagajo 
Borisa Pupiča, ki je še drugič uspešno zaključil najdaljšo in najtežjo kolesarsko preizkušnjo 
na ameriških tleh - Trans Am Bike Race. 
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Marko Mravinec: 
1. Na podlagi določb Odloka o pokopališkem redu v občini Črnomelj, ki ga je občinski 
svet sprejel na decembrski seji 2021, upravljanje pokopališč v občini Črnomelj izvaja Javno 
podjetje Komunala Črnomelj d.o.o. Apelira na javno podjetje, da z aktivnostmi prične na  
pokopališčih, za katere imajo zadeve rešene s KS. 
2. Občinska uprava naj na krajevne skupnosti posreduje seznam kdo je zadolžen za 
vzdrževanje posameznega vstopno-izstopnega mesta ob reki Kolpi. 
 
Bernarda Kump: 
1. Križišče pred gostilno Samarin v Kočevju bi bilo potrebno dodatno označiti, osvetliti. 
Gre za nevarno križišče, kajti predvsem turisti ne upoštevajo pravil prednostne ceste in v 
križišču peljejo kar naravnost.   
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. V povezavi s pobudo predhodnice predlagam, da se poravna tudi zemlja, ki je 
navožena ob križišču. Kupi zemlje povzročajo nepreglednost v prometu.  
2. Letošnje Jurjevanje je za nami. Mogoče nekaj informacij o prireditvi (obiskanost 
prireditev, stroški …). 
 
  
Seja Občinskega sveta občine Črnomelj je bila zaključena ob 19.50. 
 
 
Zapisala:         Andrej Kavšek, 
Antonija Hiti, OU        župan 
 
 
Številka: 900-37/2022 


